
Anioł Pański – kurier Boży
Cokolwiek byśmy nie powiedzieli o tej tajemniczej istocie,
którą jest Anioł Pański, nikt nie zaprzeczy, że w historii
zbawienia jego rola jest nie do przecenienia. Anioł Pański
zwiastował  Pannie  Maryi,  a  dzisiaj  ten  sam  Anioł  Pański
przychodzi we śnie do Józefa. Anioł Pański na pewno nie jest
Bogiem,  ale  przychodzi  w  imieniu  Pana  Boga.  Jest  Bożym
kurierem przez którego Pan Bóg zbliża się do ludzi, by im
oznajmić coś bardzo ważnego. A nikt nie wątpi, że to, z czym
Anioł przyszedł do Maryi i Józefa, było na wagę zbawienia
każdego  człowieka.  Codziennie  zalewani  jesteśmy  mnóstwem
różnych  informacji,  dobrych  lub  złych,  prawdziwych  lub
kłamliwych, radosnych i smutnych. Wśród informacji znajdujemy
takie, które są ważne, ale i takie, które nie są wcale ważne,
nie  mają  żadnego  znaczenia.  Zdarza  się,  że  w  tym  natłoku
informacji  skrywa  się  wiele  nieprawdy.  Jesteśmy  na  różny
sposób  manipulowani  ciepłymi  reklamami,  niusami,  poglądami
tzw. osób i środowisk opiniotwórczych. Gubimy się pomiędzy
różnymi  portalami  internetowymi.  Potrzeba  nam  wytężonej,
krytycznej  uwagi,  potrzeba  nam  spokojnego  namysłu,  by  nie
łykać tego wszystkiego, jak leci. Maryja i Józef byli otwarci
na Boże natchnienia, które otrzymywali przez Anioła. Dla nich
znaczyło to najwięcej. Wielu z nas, codziennie odmawia tę
piękną modlitwę jaką jest Anioł Pański: po przebudzeniu, w
południe, przed snem. Chciejmy z tej pięknej modlitwy uczyć
się  prostej  otwartości  na  Boże  natchnienia,  jak  Maryja  i
Józef. [prob.]
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